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UPGRADE SKATEPARK HESSELINGEN



De werkgroep voor een upgrade van het huidige skatepark in 
Hesselingen is ontstaan uit de vraag naar goede skate faciliteiten 
in Gemeente Meppel. 

In augustus 2020 trad Myrthe Lugtmeijer aan als jongerenwerker 
in Meppel. Vrij snel had zij al contact met de jongeren in het 
skatepark. Er bleek daar een actieve skateboardscene aanwezig 
te zijn maar ook meerdere groepen hangjongeren. Zij is met de 
jongeren gaan kijken naar oplossingen voor de overlast die er was 
van de hangjongeren, maar ook naar wat de skaters nodig hebben 
om hun sport goed uit te oefenen.
Zij verzamelde een groep jonge skaters om zich heen (van 12 tot 
17) en ging een aantal keer met hun om tafel om te inventariseren 
wat nou precies de wensen waren. Twee oudere skaters (Robin 
Olinga (30) en Koen Krol (27) kregen hier lucht van en wilden zich 
graag aansluiten bij de werkgroep. Om ook de jeugd inspraak te 
geven is Teun Boldingh (14) bij de werkgroep gekomen. Ook is vader 
van Teun, Bas Boldingh, aangesloten om te helpen.
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1. Het huidige skatepark

Skatepark Hesselingen is al jaren de plek in Meppel voor skaters, 
jong en oud. Door de jaren heen is er tijden een drukke bezetting 
op het park geweest, maar het heeft ook rustige jaren gekend. Op 
dit moment breidt de groep Meppeler skaters zich weer rap uit en 
zij zijn dagelijks op het park te vinden.
 
In zijn huidige vorm staat het park er sinds 2007, met in 2011 nog 
een kleine uitbreiding aan 1 van de obstakels en in 2019 een kleine 
reparatie aan de halfpipe. De kwaliteit en het ontwerp van het 
park voldoet echter niet meer aan moderne normen. Dat willen wij 
graag veranderen.
 
Verder is er in de Gemeente Meppel een klein aanbod aan andere 
opties. In de wijk Oosterboer betekent dit een halfpipe die er ook in 
de Koedijkslanden is en een nieuw skatepark in Nijeveen. Ondanks 
andere mogelijkheden zien we dat Skatepark Hesselingen toch 
de centrale plek is, en het skaten zich verder vooral verspreid op 
straat.

Op de fotos valt direct het verpauperde straatbeeld op, 

daarnaast is ook goed te zien dat het asfalt niet meer in goede staat is 

en er veel dingen aan vernieuwing toe zijn.
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2. DE WERKGROEP

Het initiatief is gestart door Myrthe Lugtmeier, Koen Krol, Teun 
Boldingh, Robin Olinga en Bas Boldingh. Wij zijn de werkgroep 
gestart uit een gedeelde behoefte voor een nieuw skatepark in de 
wijk Koedijkslanden. Wij zien een grote behoefte onder de jeugd 
voor een nieuwe voorziening in het park.

Myrthe Lugtmeier
Jongerenwerker bij Welzijn MensenWerk. Voert 
preventief jongerenwerk uit in Meppel. Maakt zich 
daarnaast hard voor jongereninitiatieven.  

Koen Krol
Docent Engels bij Stad & Esch Diever. Ik skate al 15 
jaar. Ik ben gestart in het oude park in Meppel en 
woon in de Koedijkslanden. 

Robin Olinga
Beter bekend als Binie. Filmmaker & fotograaf 
werkzaam als ZZPer in Meppel en omgeving. Skate 
al 20 jaar en woont een paar honderd meter van het 
Hesselingen park vandaan.

Teun Boldingh 

Tijdens de corona tijd ben ik begonnen met skateboarden  

en ik skate nu bijna 2 jaar.  Ik skate met veel plezier 

maar ik merkte al snel dat Meppel erg achterloopt als 

het gaat om kwaliteit van skateparken in Nederland. 

Ik wil hier graag verandering in brengen.  

Bas Boldingh

Vader van Teun Boldingh. Werkzaam in IT. Samen 

met mijn vrouw heb ik een kapperszaak in het 

wijkcentrum van de Koedijkslanden.

Meppeler Skate Vereniging

Koen Krol en Robin Olinga hebben de Meppel skate vereniging 

opgericht. Hiermee zijn zij bezig om het draagvlak voor 

skateboarden in Meppel te vergroten. Wij zijn gestart doordat  

wij zien dat het skateboarden in Meppel weer aan het opleven is  

en wij willen dit graag stimuleren. 
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3. MEPPELER SKATE VERENIGING

Vanuit de wens om een nieuw skatepark in Meppel te realiseren, 
maar ook de huidige skatescene te verbinden en verbreden is de 
Meppeler Skate Vereniging opgericht.
 
Deze vereniging gaat naast zich inzetten voor een nieuw skatepark, 
ook evenementen organiseren.Door middel van deze evenementen 
zorgen we voor een goede onderlinge sfeer onder skaters en 
verlagen we de drempel voor nieuwkomers. Het doel is altijd het 
creëren van een positieve sfeer waarbij iedereen zich welkom voelt. 
Denk bij evenementen aan wedstrijden, demonstraties en (skate)
uitjes met leden. We willen ook stimuleren dat middelbare scholen 
en MBO’s het park kunnen gebruiken tijdens bijvoorbeeld hun 
sportdagen. 

De vereniging zal ook fungeren als aanspreekpunt voor 
buurtbewoners, de gemeente en anderen die in contact willen 
komen met de skateboard community van Meppel om wat voor 
reden dan ook.

Het bestuur van de vereniging bestaat uit skaters en ouders. 

Evenementen

Wedstrijden
Skateboardwedstrijden bieden voor skateboarders een mooi 
moment om zich te meten met elkaar. Ook voor de omgeving is 
het een mooi moment om een beeld te krijgen wat skateboarden 
inhoudt en trekt het bezoekers misschien over de grens om ook te 
starten met de sport. Voor beginners/gevorderden is er een grote 
wedstrijd die in de zomer plaatsvindt.

Schoolsportdagen voortgezet onderwijs & nationale sportweek
Skateboarden is rap een erkende sport aan het worden en wij 
vinden dat het mogelijk moet zijn voor scholen om hun leerlingen 
deze sport ook aan te bieden. Tijdens sportdagen of nationale 
sportweek mag skateboarden anno 2021 natuurlijk niet ontbreken. 
MSV wil het mogelijk maken voor scholen en instanties om 
skateboarden ook aan te kunnen bieden tijdens deze dagen. 

Workshops in samenwerking met jongerenwerkers
De skateboarders kunnen hun steentje bijdragen door in 
samenwerking met het jongerenwerk van Meppel mee te werken 
aan workshops. Denk hierbij aan het helpen van beginnende 
skateboarders op georganiseerde en ongeorganiseerde momenten, 
maar ook aan bijvoorbeeld een demonstratie valpreventie voor 
ouderen. 

• Meppeler SKATE VERENIGING •

• since 2021 •
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4. Doelgroep en draagvlak
Een goed ontworpen en onderhouden park straalt openheid uit, 
wat er voor zorgt dat iedereen zich welkom voelt. 

Beginners
Naast de vaste groep skaters, willen we daarom ook een 
aantrekkelijke plek zijn voor beginners. Denk aan buurtkinderen en 
kinderen van het basis – en voortgezet onderwijs uit de omgeving. 
Allemaal met als achterliggende gedachte dat skaten goed is voor 
je lijf, goed is voor je gezondheid, een gezonde leefstijl bevordert 
en een sport is die verbindt. Van meer dan 33 inschrijvingen 
bij de vereniging is meer dan 60% onder de 18 (Zie bijlage: MSV 
ledenlijst). Uit een enquête die is afgenomen blijkt dat de wens 
voor een vernieuwd park ook groot is onder jonge skateboarders 
(zie bijlage: enquete skateboarders).

(Hang) jongeren uit de omgeving
Op dit moment merken wij dat het skatepark gebruikt wordt 
als hangplek. Wij willen dat als vereniging natuurlijk graag 
voorkomen. Door deze groep jongeren te betrekken bij het skaten, 
denken we daarin flinke stappen vooruit te kunnen maken. 

Maar ook willen we hier rekening houden in het ontwerp van het 
nieuwe park (denk aan het niet aantrekkelijk maken om te hangen 
bij het park door middel van: geen bankjes, goede verlichting, geen 
overdekte stukken, etc.).
 

Door vanuit de vereniging meerdere evenementen (zie: 
Evenementen) te organiseren willen we de jongeren betrekken bij 
het skaten. Skateboarden (maar ook BMX, steppen en inline) is een 
moeilijke sport om mee te beginnen. Wij helpen met het verlagen 
van de drempel. Hiermee kunnen we hangjongeren positief 
beïnvloeden en de overlast en het vandalisme terugbrengen; door 
meer betrokkenheid creëren we zo ook verantwoordelijkheid en 
verbinding.

Oudere (weer) beginnende skaters
Een andere tendens is dat de jonge skaters van ooit nu dertigers 
en veertigers zijn, die willen blijven skaten én dat ook uit die 
leeftijdscategorie een toenemend aantal beginnende skaters 
afkomstig zijn. Zo zijn er een aantal skateboarders van 30+ die zich 
hebben ingeschreven bij de Meppeler skate vereniging (zie bijlage: 
MSV Ledenlijst).

Een skatepark voor elk (gezin/groep/bezoeker) wat wils
Een skatepark als een veilige plek om te bewegen en te sporten, 
voor alle leeftijden en voor alle niveaus. Dat is wat we graag willen 
bereiken met de vernieuwing van het skatepark. Want met deze 
vernieuwing kunnen veel verschillende groepen mensen blijvend 
kennismaken met de skatesport, blijft er aanwas voor gevorderde 
skaters en kunnen we via de sport nieuwe ontmoetingen initiëren 
en individuen en groepen blijven(d) verbinden. 
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Buurtonderzoek

Uit een afgenomen enquête uit de wijk blijkt dat veel 

buurtbewoners positief zijn over de plannen voor een nieuw 

skatepark (zie bijlage 1: enquête wijkbewoners). 

Wel wordt er gesproken over een aantal wensen, zoals meer 

prullenbakken en beter onderhoud van het park (graffiti, 

oude skateonderdelen, veel rommel, etc.). Uit gesprekken met 

buurtbewoners komt naar voren dat zij  een vernieuwd park zien 

bijdragen aan de leefbaarheid van de wijk en biedt mogelijkheden 

voor jeugd om actief te kunnen sporten in het Hesselingen park. 

Huidige skatepark
Het huidige skatepark voldoet niet aan de normen van het 
moderne skateboarden en is kwalitatief ook zeer verouderd. Zo 
stamt het ontwerp van het skatepark nog uit 2007 en het asfalt uit 
de jaren 90. Het vervallen skatepark zorgt voor onveilige situaties 
doordat de obstakels en fundaties niet meer up-to-date zijn. 
Moderne skateparken zijn veelal volledig opgebouwd uit beton, en 
worden gebouwd door skatepark leveranciers zoals www.SkateOn.
nl of www.concrete-dreams.be. Dit zijn bedrijven die zijn opgericht 
voor en door skaters en hun bouwteam bestaat tevens uit (oud)
skaters. Zie hebben vele jaren ervaring met het bouwen van 
skateparken en alle toonaangevende skateparken van de afgelopen 
decennia zijn door hen gerealiseerd. Zij werken voornamelijk met 
spuitbeton en kunnen het beton in elkaar overvloeien zodat er een 
goede ‘flow’ behouden kan worden door de skaters. 

Olympische spelen
Skateboarden is sinds 2020 officieel een Olympische Sport. 
Nederland doet het wereldwijd ook zeker niet slecht. We horen 
(nog) niet bij de absolute top, Nederland heeft maar liefst 3 dames 
in de top 20 van de wereld staan en zij zijn aan het trainen voor 
Tokyo. De heren doen het ook niet slecht, we hebben er 4 in de 
top 100 staan op de wereldranglijst. De Skateboard Federatie 
Nederland werkt samen met de NOC•NSF en er is een officiële 
bondscoach en topsportmanager die de skaters begeleiden naar 
de olympische spelen in 2021 en 2024. Nederland heeft ook een 
speciaal olympisch skateboard trainingscentrum in Den haag, 
speciaal voor de Nederlandse selectie.

5. Waarom een nieuw (goed) skatepark?
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We merken dat ook in onze regio skateboarden steeds meer 
populariteit vergaard, en dat die lijn stijgend is. Dit betekent dat 
de vraag naar een faciliteit waar men kan trainen om richting dit 
niveau te gaan ook groeit. 

Veilige plek om te oefenen
Voor beginnende skateboarders is het belangrijk om op een veilige 
plek te kunnen beginnen. Dit gaat om zowel een veilige faciliteit als 
een plek waar zij zich veilig voelen. Het nieuwe ontwerp draagt aan 
beide bij. 

Ook is het belangrijk voor de al gevorderde skateboarders dat zij 
zich binnen een veilige omgeving verder kunnen ontwikkelen. 
Het skateboarden werkt als een soort virus waarmee je wordt 
aangestoken, en als je de faciliteiten enigszins bent ontgroeid, ga je 
meer uitdaging zoeken. Nu gebeurd dat veelal op straat, maar dat 
houden we natuurlijk liever binnen het skatepark. 
 
Sport is gezond
We hoeven niemand te vertellen dat sporten gezond is. Onderzoek 
laat zien dat skateboarden bijdraagt aan het verminderen van 
stress en vergroten van zelfvertrouwen (Skateboarding helping 
to combat the national rise in mental health issues, 202–09-28). 
Een goede skate faciliteit draagt, voor jongeren die zich minder 
aangetrokken voelen tot bijvoorbeeld teamsporten, bij aan het 
ontwikkelen van een gezonde leefstijl.  

Voorkomen van overlast hangjongeren op deze plek
Door middel van een juist ontwerp creëren we een plek die vooral 
aantrekkelijk is voor mensen die komen bewegen. In het huidige 
Skatepark Hesselingen is nog wel eens wat trammelant tussen 
bewoners en de jeugd. Dit komt mede doordat het skatepark een 
plek faciliteert waar de jongeren zich vrij kunnen voelen. Bankjes 
die gezellig recht tegenover elkaar staan, hoekjes onder de halfpipe 
waar je je kunt verschuilen. In het nieuwe ontwerp creëren wij het 
tegenovergestelde (zie: ontwerp). 

Vergroten van mogelijkheden (inline skaten, bmxen, steppen)
Op dit moment zien we vooral veel skateboarders en steppers bij 
het skatepark. Heel af en toe komt er wel eens een inline skater of 
BMX’er kijken, maar die gaan toch vaak ergens anders heen om 
hun sport te beoefenen. Met het nieuwe ontwerp komt er meer 
ruimte voor iedereen, zowel in diversiteit van obstakels als in 
letterlijke ruimte om tegelijk te kunnen sporten. 
 
We willen graag werken aan een plek / skatepark dat
• Op alle niveaus uitdaagt
• Sport en beweging stimuleert
• Een ontmoetingsplek is voor skaters en sporters
• Zorgt voor verbinding
• Uitdagende obstakels heeft voor diverse doelgroepen en niveaus
• Grensverleggend is en creativiteit stimuleert
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6. Praktische zaken
Wat zijn onze wensen en eisen?
Onze wens is een goed ontworpen, veilig en uitdagend skatepark. 
Een eis vanuit onze werkgroep is dat het skatepark wordt 
gebouwd door een gecertificeerd skatepark bouwbedrijf waar 
ook skaters werken (zoals Skateon). Een probleem wat bij andere 
skate leveranciers (veelal geen echte skatepark bouwers, maar 
speelgoedtoestellen fabrikanten) ontstaat is een park wat vaak niet 
veilig is, snel aftakelt of onlogisch is ingericht. Deze leveranciers 
verkopen voornamelijk speeltoestellen en af en toe een prefab 
skate-element.
 
Voorbeeld hiervan is het nieuwe park in Nijeveen. Ondanks 
dat het park gloednieuw is, is er al schade zichtbaar bij een 
onderdeel. Ook de plaatsing van de onderdelen zijn niet correct 
wat zorgt voor onveilige situaties. In Staphorst laat het recent 
gebouwde skatepark een ander probleem zien. De onderdelen zijn 
niet doordacht geplaatst, wat als gevolg heeft dat het park niet 
uitnodigend is, en vaak dus ook leeg blijft. 

Foto’s: schade in skatepark Nijeveen en een onlogische inrichting

De wens om het skatepark in het Hesselingen park te houden is 
omdat er:
 
•   Vanuit de buurt geen bezwaren zijn en de wijk is gewend om 

een skatepark in de buurt te hebben. Buurtbewoners zijn 
positief en zien graag een vernieuwd park.

 
•  Het park dat nu staat is verouderd en moet vernieuwd 

worden. Als er een nieuw park in een andere wijk gezet wordt, 
blijft het probleem van een verouderd park.

 
•  Er is al afwatering en een bestaande fundaties op het oude 

skatepark en basketbalveld waar nu de halfpipe staat. Dit 
scheelt in de kosten voor het nieuwe park.

Foto’s: Ook in Staphorst is er snel schade ontstaan en is over de 
inrichting niet voldoende nagedacht
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Een gecertificeerd skatepark bouwer zorgt niet alleen voor een 
veilig en uitdagend park, maar blijft op lange termijn ook beter 
onderhouden. 

Onderhoud
Een skatepark wat is gemaakt door een gecertificeerd skatepark 
bouwer heeft bovenstaande problemen met onderdelen die snel 
kapot gaan niet. Deze parken hebben natuurlijk wel onderhoud 
nodig, maar dit hoeft vaak maar 1 keer in de 5 jaar. Zelfs dan 
hoeven er minimale werkzaamheden vericht te worden.

Levensduur 
Weinig onderhoud is niet het enige voordeel van een gecertificeerd 
skatepark bouwer. Ook de levensduur van het skatepark wordt 
verhoogt op deze manier. Een skatepark wat uitdagend blijft zorgt 
ervoor dat er niet om de paar jaar weer nieuwe vraag is naar 
uitbreiding of een nieuw park. 

Verminderen van overlast
In het huidige park is overlast door jongeren die geen gebruik maken 
van het skatepark. Dit uit zich in geluidsoverlast voor de buurt, afval 
in skatepark en aanvaringen tussen bewoners en jeugd. Wij willen 
dit graag tegen gaan door in het ontwerp van het park rekening te 
houden met het volgende: maak het skatepark niet uitnodigend voor 
jongeren die geen gebruik maken van de faciliteiten. 

Dit kan door middel van het weghalen van bankjes, strategisch 
plaatsen van vuilnisbakken en goede verlichting. Verder zorgt 
het open ontwerp van het park dat er geen beschutting is waar 
jongeren makkelijk kunnen samenkomen. Het wordt dus een plek 
waar je prettig kan sporten, maar waar geen faciliteiten zijn om te 
blijven hangen (zie: ontwerp).

Verder willen wij door evenementen en het oprichten van een 
vereniging voor deze jongeren de drempel lager maken om te 
starten met skateboarden en de mogelijkheid bieden om het 
skatepark op een positieve manier te gebruiken.
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Initiatief
Initiatiefnemers van het plan zijn Koen Krol, Robin Olinga, Teun 
Boldingh, jongerenwerker Myrthe en Bas Boldingh. Samen hebben 
ze bekeken hoe ze de veiligheid kunnen verhogen en daarmee veel 
meer mensen de mogelijkheid kunnen geven om gebruik te maken 
van de mogelijkheden van het skatepark.

Het plan is er ook op gericht om meer jongeren uit zowel de 
Koedijkslanden als de omgeving de skatebaan op te krijgen en zo 
het skatepark een rol te laten spelen in een betere leefstijl van 
jongeren. De gedachte is dat juist jongeren zelf andere jongeren 
daarin mee kunnen nemen.
 
Draagvlak
Het plan heeft veel draagvlak, omdat het park een geliefde plek is 
voor veel skaters. Dat wordt onderkend door veel betrokkenen en 
zie je terug in de diversiteit van de gebruikers.
Het plan is uitgewerkt in samenspraak – en in samenwerking 
met een groep jongeren, betrokken bij de skatebaan. In korte 
gesprekjes en vervolgens in een uitgebreidere afspraak met de 
initiatiefnemers zijn de plannen uitgedacht.
 
Continuïteit
Skaten in Meppel gebeurd al tenminste sinds de jaren 80. Er is 
altijd, tot op zeker hoogte, gewerkt aan het faciliteren van deze 
sport. In de vorm van faciliteiten: de halfpipes in zowel Oosterboer 

als Koedijkslanden, het schansje in de Haveltermade en later 
het huidige Skatepark Hesselingen. Maar ook in de vorm van 
bijvoorbeeld evenementen, denk aan de skatewedstrijd in de 
markthallen in 2004. Zelfs is er in 2017 nog een half jaartje een 
indoor skatepark geweest op initiatief van Severe Skateboarding. 
Op dit moment is de skatescene in Meppel weer mooi aan het 
opbloeien. Het zou fijn zijn als de meerdere generaties die daar nu 
deel aan nemen, samen een boost voor de toekomst van het skaten 
in Meppel kunnen geven.
 
Samenwerking
Het skatepark werkt graag en zoveel mogelijk samen. Zowel in 
activiteiten als evenementen. Dat levert mooie momenten en 
stevige verbindingen op. Samenwerking zit in het verbinden 
van gebruikers op de baan, samenwerking met instanties, 
betrokkenheid met gebruikers op de baan door organisatie van 
activiteiten en betrokkenheid met bewoners. De vereniging kan 
in samenwerking met de jongerenwerkers op deze manier zorgen 
voor een positieve sfeer voor iedereen.
 
Empowerment
Het mooie van sporten is dat het sporten verbindt. Er wordt niet 
gekeken naar kleur, komaf of geaardheid, iedereen is welkom. 
Mensen vinden elkaar makkelijker wanneer er een gedeelde liefde 
is. Zo leer je van- en met elkaar en dat levert een sterke manier van 
opbouwen van contacten en netwerken op.
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7. Kernpunten



Ecologie/ duurzaamheid
Skaten is een duurzame sport. Naast een skateboard heb je weinig 
anders nodig dan durf, doorzettingsvermogen en discipline. 
Skaten legt daarmee geen extra druk op de natuur en het 
milieu. De skatebaan is ontworpen en gebouwd met duurzame 
onderhoudsvriendelijke materialen.

Leefbaarheid en participatie
Het skatepark biedt heel veel jongeren een uitlaatklep, een plek om 
samen te komen en een plek om hun energie kwijt te kunnen. Dat 
levert een verlaging op van vandalisme in de omgeving.
 
De baan is voor veel buurtbewoners met jongere kinderen een 
mooie vervolgstap op een speeltuintje. Kinderen kunnen op de 
baan weer heel andere dingen doen. Door de samenwerking 
met verschillende partijen en het gebruik van de baan door het 
onderwijs, komen kinderen en jongeren op verschillende manieren 
in aanraking met de baan en de mogelijkheden. Dat vergroot de 
participatie en leefbaarheid en zorgt voor betrokkenheid.
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8. ONTWERP
SkateOn heeft aangeboden om kosteloos een concept te maken 
en sponsoren hiermee al zo’n €5000,-. Hieronder vind u de eerste 
tekeningen die door SkateOn zijn gemaakt. Deze zijn inmiddels 
besproken met de skaters uit Meppel, en aan de hand van hun 
wensen zullen er nog een aantal aanpassingen worden gedaan.

In het nieuwe ontwerp zullen in ieder geval nog zitplaatsen in de 
vorm van skate-elementen worden geplaatst. De oranje details zijn 
meegenomen vanuit de huisstijl van de gemeente Meppel.
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Hiernaast vindt u de begroting voor de plannen zoals deze er nu 
liggen. Het kan zijn dat er bij aanpassingen in het ontwerp een 
klein verschil in de prijs ontstaat. Dat bedrag kan dan wat hoger 
worden, maar natuurlijk ook wat lager. Daarnaast zijn er nog een 
aantal factoren die er voor zouden kunnen zorgen dat het bedrag 
lager uitvalt. Denk hierbij aan: sponsoring van overnachting  en/
of eten voor de bouwers, werkzaamheden die worden uitbesteed 
aan vrijwilligers (zoals schilderen), lokale bedrijven die kunnen 
bijdragen aan de werkzaamheden of technische meevallers op het 
terrein.

Het totaal bedrag van het skatepark ligt nu ongeveer op €200,- per 
m2 voor een oppervlakte van +/- 880 m2. Dat bedrag zo mogelijk 
om laag kunnen naar bijvoorbeeld €165,- per m2 als we aan aantal 
bovenstaande zaken goed zouden kunnen regelen. Hier gaan wij 
ons dan ook hard voor in zetten.

Zoals eerder in het plan genoemd sponsort SkateOn het ontwerpen 
van het park met €5000,-.

Verder benoemen wij in de begroting ook uren van vrijwilligers. Het 
bedrag voor vrijwilligers uren is berekend op reeds gewerkte uren, 
dus die gaat nog om hoog. De urenregistratie vindt u in de bijlage. 

Als wij een stap verder zijn willen wij ook graag een 
crowdfundingsactie opzetten, hier hopen wij in ieder geval €1000,- 
mee op te halen. 

BEGROTING - BALANS

KOSTEN

Skatepark ontwerp    € 5.000,00
Skatepark bouwen    € 176.000,00
BTW Skate-On factuur   € 36.960,00

Uren vrijwilligers    € 9.850,00
Onvoorziene kosten    € 5.000,00

TOTAAL      € 232.810,00

INKOMSTEN

Gemeente Meppel    € 59.000,00
Waarborgfonds Meppel   € 50.000,00
Burger Weeshuis Meppel   € 20.000,00
Oranjefonds     € 50.000,00
Sport Akkoord Subsidie   € 1.000,00 
 
Uren vrijwilligers    € 9.850,00
Crowdfundingsactie    € 1.000,00
Sponsoring Ontwerp Skate-On  € 5.000,00
BTW Teruggaaf of vrijstelling  € 36.960,00

TOTAAL      € 232.810,00
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Wat vindt u 
van het park 
Hesselingen?

Wat zou u 
vinden van 
een vernieuwd 
skatepark?

Wat kan er 
verbeterd worde 
aan het park?

Heeft u 
bezwaar tegen 
een nieuw 
park?

Naam

Meer 
parkeerplaatsen 
voor de jongeren 
die met de auto 
komen.

Nee 181

Ik vond het 
destijds jammer 
dat er een 
skatepark 
gekomen is 
maar ben overal 
altijd goed in 
mee genomen

Geen probleem, 
wel bang dat 
het eer onder 
geklad wordt. 

Rommel er zijn 
bakken genoeg

Nee VD Vegt

Mooi park, 
goed ontwerp, 
onderhoud kan 
beter.

Goed Beter onderhoud Nee Hoevenberg

Mooi Goed Meer speel 
toestellen

Nee Kuurman

Mooi, geen 
overlast

Prettig, beter 
aanzicht

Minder graffiti dat 
is zo asociaal

Nee Alberts

Prima Niet zo positief 
want er is niks 
voor jonge 
kinderen

Meer voor kleine 
kinderen ook 
neerzetten. 
Geluidsoverlast 
niet na een 
bepaalde tijd.

Nee Jokelien 
nr 183

Prachtig, we 
wandelen 
en fietsen er 
elke dag, het 
skatepark vind 
ik leuk omdat 
er veel plezier 
wordt gemaakt. 

Mooi Niet tot heel 
laat veel lawaai 
en rommel 
opruimen.

Nee Melcher de 
Vries

 
 
 

bijlage 2: OFFERTE SKATEONBIjlage 1: Enquete wijkbewoners
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Aantal Omschrijving Tarief BTW% Totaal

1 Ontwerp en levering skatepark conform SO 16-06-2021, ±880m2 betonoppervlak 176.000,00€  21% 176.000,00€  

Totaal incl. BTW 212.960,00€  

9% BTW -€  
21% BTW 36.960,00€  

Subtotaal (excl. BTW) 176.000,00€  

Op al onze verkopen gelden onze Algemene Voorwaarden, tenzij anders overeengekomen

Offerte

Bedankt voor uw vertrouwen!

Bij deze hebben wij het genoegen u bovenstaande offerte, geheel vrijblijvend, aan te bieden.

Meppeler Skate Vereniging
t.a.v. Koen Krol
Hesselingen 22
7944 HR  Meppel

SkateOn BV
Martin Luther Kinglaan 580

1111LW Diemen
www.SkateOn.nl

+31 20 334 6041
info@skateon.nl

KvK nr: 63004402
Btw nr: NL8550.50.147B01

Rek nr.: NL37ABNA0589486160

Klantnummer: 1081 Offertenummer:        Offertedatum:   16 juni 2021

Geldigheid offerte: 30 dagen

202119



 

Naam Hoe lang skate 
je?

Geboortejaar? Wil je een 
nieuw park?

Heb je nog ideeën? Wil je 
meedenken of 
helpen?

Zou je lid willen worden  
van een skate vereniging?

Zev 6 maand 2011 Ja Ja laag stoepje Ja Ja
Robin 20 jaar 1990 Ja Ja Ja Ja
Murat 4 jaar 2003 Ja Nee Ja Ja
Bolokoa 2 jaar 2007 Ja Nee - Ja
Rik 2 jaar 2004 Ja Ja, Ledge, betere grond, manny pod, 

vierkante flatbar
Ja Ja

Ruben 20 jaar 1989 Ja Nee Ja Ja
Lucas 5 jaar 2004 Ja Ja, de huidige schans moet blijven Ja Ja
Aron 1 jaar 2002 Ja Ja, schans moet blijven, Hoge 

quarters, downrail, dropstain, hatbar, 
ledge, stappycurb, bankd, hip, hubba, 
bank to ledge

Ja Ja

Finn Half jaar 2005 Ja Nee Ja Nee
Vera 1,5 maand 2006 Ja Nee Ja Ja
Eliz 1 week 2006 Ja Ja, een gladde ondergrond Ja Nee
Emma 5 maand 2006 Ja Ja, asfalt Ja Ja
Marije 3 maand 2007 Ja Nee Ja Ja
Senna 5 maand 2006 Ja Ja, stairs Ja Ja
Niek 1 week 2009 Ja Nee Ja -
Plamedie 6 maand 2005 Ja Ja, een bowl Ja Ja
Elvy 1 jaar 2009 Ja Ja, iets lagere dingen voor beginners Ja Ja
Lara 5 maand 2009 Ja Nee Ja Ja
Godswill 1 dag 2005 Ja Nee Ja Nee

 
 

 
 

BIjlage 3: Enquete skateboarders
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BIjlage 4: BRONNENLIJST
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bijlage 5: ledenlijst vereniging

https://skateboardgb.org/news/2020/9/28/skateboarding-
helping-to-combat-the-national-rise-in-mental-health-
issues#:~:text=New%20research%20has%20shown%20
a,increase%20confidence%20and%20provide%20escapism

Skateboarding helping to combat the national rise in mental health 
issues. (202–09-28). SkateboardGB.

Naam Geboortedatum Skate Sinds

1 Robin 8/16/1990 2000

2 Koen 12/30/1993 2005

3 Jesse 2/2/1996 2000

4 Camiel 12/3/2006 2019

5 Teun 2/1/2007 2020 (1 maart)

6 Ronald 5/29/1993 2005 (met pauze)

7 Jorn 7/28/2009 2017

8 Jouke 10/14/2010 2017

9 Bohlokoa 1/24/2007 2018

10 Evi 11/23/2008 2020

11 Gijs 7/23/2004 2003

12 Cameron 12/14/2001 2009

13 Kick 10/6/2003 2017

14 Siemen 1/6/2004 2019

15 Waldemar 1/24/2009 2016

16 Jorn 9/26/2007 2020

17 David 8/24/2001 2014

18 Niek 2/22/1991 2007

19 Roy 9/27/1999 2007

20 Plamedie 1/10/2005 2020

21 Meike 7/5/2005 2020

22 Jamie 5/23/2007 2016

23 Kaj 3/30/1991 2000

24 Yorik 1/2/2004 2020

25 Giovanni 7/31/1998 2019

26 Merijn 2/6/2007 2019

27 Joy 12/15/2003 2021

28 Freek 11/2/2002 2021

29 Lars 3/3/2003 2017

30 Aron 12/27/2002 2020

31 Emma 9/12/2006 2020

32 Senna 12/24/2006 2020

33 Thijmen 4/11/2008 Apr-20



Bijlage 6: Begroting vereniging
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Bijlage 7: 5-jaren plan vereniging

Winst en verliesrekening 2020 
& prognose komende jaren     

      

De balans voor 2020 is opgemaakt tot 30 augustus 2020

      

Opbrengsten  2020 2021 2022 2023 2024 2025  

Contributie  0 500 600 700 800 900

Eigen geld kosten Notaris  450 0 0 0 0 0

Subsidies evenementen  500 1500 2000 2000 2000 2000

Donaties  0 600 600 750 750 800  

Totaal  950 2600 3200 3450 3550 3700

      

      

Kosten  2020 2021 2022 2023 2024 2025

Evenementen (BBQ, prijzen etc.) 500 1000 1200 1300 1300 1400  

Skatetrips  0 500 700 750 800 800

Eigen bijdrage Notaris  450 0 0 0 0 0

Workshops  0 500 600 700 700 750

Totaal  950 2000 2500 2750 2800 2950

    

Winst/Verlies  0 600 700 700 750 750

Hieronder vind u de doelstellingen die de Meppeler Skatevereniging 
stelt voor de komende jaren. Financieel gezien is het doel dat wij 
altijd quitte draaien. Wat er binnenkomt komt dus in een andere 
vorm terug bij de leden en het skatepark.

 Jaarlijks stellen wij onszelf altijd het doel om:
• Minimaal 4 evenementen organiseren voor de leden in de vorm 
van skatewedstrijden en skatetrips.
• De buurt betrekken bij evenementen om de sociale cohesie te 
bevorderen.
• Vanuit het bestuur altijd een ‘oogje in het zeil’ te houden bij het 
skatepark zodat we kunnen inspelen op eventuele ontwikkelingen.

2021 - 2022
• Minstens 30 leden werven (reeds behaald).
• Samen met de leden tot een plan komen voor vernieuwing van 
het skatepark.
• Dit plan voorleggen bij gemeentes en geldverstrekkers.
• Een crowdfunding starten om ook zelf bij te dragen aan de 
financiering van een nieuw skatepark.
• Indien mogelijk al starten met de uitvoering de vernieuwing.
• Mocht het financieel niet haalbaal blijken, toch een vernieuwing 
voor elkaar krijgen met ons Plan B. (zie verderop in dit plan).

2022 - 2023
• Afwikkeling van de vernieuwing van het skatepark.
• Minimaal 10 nieuwe leden werven, zowel beginners als 
gevorderden (dit doen wij doormiddel van skate-events en 
workshops).
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2023 -  2026
• Jaarlijkse bezig blijven met het werven van leden (afhankelijk van 
de groei van de lokale skatescene.

PLAN B SKATEPARK UPGRADE
Mocht de vernieuwing van het skatepark zoals wij hem nu voor 
ogen hebben financieel voor nu niet haalbaal blijken, gaan wij 
met SkateOn om tafel om het ontwerp wat simpeler en kleiner te 
maken met het oog op de toekomst. Zodat we eventueel over 5 jaar 
een nieuwe poging kunnen wagen om het park dan nog verder uit 
te breiden naar het ontwerp zoals wij die nu hebben bedacht.

VISIE
Op het moment skaten er ongeveer 30 jongeren in Meppel. 
Het skatepark in Hesselingen zijn, bij droog weer, dagelijks 
skateboarders te vinden. Er was in de afgelopen jaren steeds 
overlast op het park, door jongeren die hier kwamen om te hangen. 
Dit is het laatste jaar sterk afgenomen door de groeiende groep 
skateboarders die weer op deze plek komt.  

Toch zijn de aantallen die op het park zijn vaak nog klein. Er wordt 
veel uitgeweken naar skatebare plekken in bijvoorbeeld de stad 
of skateparken buiten Meppel. Het skatepark in Hesselingen is 
verouderd en vervallen. Dit zie je in de terug in aantallen skaters 
die er dagelijks te vinden zijn. Er zijn nooit 30 skaters op het park, 
maar eerder 10 of nog minder.

Om de scene in Meppel te laten groeien en de skaters die er nu zijn 
in Meppel te houden is een nieuw skatepark nodig. Veel jongeren 
starten niet of stoppen weer snel omdat het park niet uitnodigend 

is. Oudere skaters die zijn begonnen in Meppel trekken weg 
naar steden waar het aanbod beter is, omdat Meppel niet meer 
uitdagend is.

Een vernieuwd skatepark motiveert en bindt jongeren niet 
alleen aan Meppel, maar biedt ook mogelijkheden voor ons om 
skateboarden in Meppel te laten groeien. In samenwerking met 
Severe Skateboard Events kunnen we lessen gaan aanbieden. Het 
huidige park is nu niet interessant voor lessen. Het is te klein om 
een grote groep les te geven, de skatevoorzieningen zijn verouderd 
en asfalt is ruw en gevaarlijk wanneer je hierop valt. 

De bezetting willen wij in de toekomst flink laten groeien. Een 
vernieuwd park is een mooie aanwinst voor de buurt en wijk. 
Het wijkbeeld is positief over de skateboarders, maar niet over de 
uitstraling en staat van het park. Het is vervallen en voor kinderen 
uit de wijk niet toegankelijk. Dit maakt de drempel hoog om te 
starten met skateboarden. Een vernieuwd en verzorgd park biedt 
hier de oplossing. 

Niet alleen uit Meppel, maar ook uit omliggende steden willen 
wij bezoekers aantrekken. Waar nu veel skaters uit Meppel naar 
andere steden moeten reizen, wordt Meppel in de toekomst een 
plek waar mensen voor in de auto of trein stappen. Dit maakt de 
groep skateboarders in Meppel breder en meer divers. 

Plan voor het skatepark
De plannen die nu voor het skatepark liggen zijn verdeeld over 
2 stukken grond. Het eerste gedeelte is het oude basketbalveld. 
Het tweede deel is het huidige skatepark. Wij zijn van mening dat 
voor een stad met het aantal inwoners van Meppel, een skatepark 
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ter grootte van de X aantal vierkante meters toereikend is. Met 
de huidige groei in het aantal skateboarders wordt een park met 
minder vierkante meters al snel te klein. 

In het scenario waarin wij het volledige bedrag van X aantal niet 
behalen, kan er worden afgeweken naar een tweede ontwerp die 
alleen het basketbalveld betreft. Mocht dit gebeuren wordt eerst 
het basketbalveld vernieuwd. In het ontwerp wordt wel rekening 
gehouden met het huidige ontwerp. 

EVENEMENTEN KALENDER

Elk jaar organiseren wij in ieder geval deze evenementen:

Heavy Meppel Mini Jam
Een jaarlijkse halfpipe skatewedstrijd in de zomer. Uit het hele 
land komen hier skaters op af om mee te doen. Prijzen bestaan uit 
sponsoring van verschillende merken en winkels en een prijzenpot. 
MSV verzorgt de wedstrijd, jury, eten en drinken. 

Zomer BBQ
In de zomer is er een BBQ voor leden van MSV. Hierbij zal een 
kleine wedstrijd en activiteiten zijn voor leden en buurtbewoners. 
Dit doen wij om een positieve relatie met de buurt te behouden en 
leden en buurtbewoners bij elkaar te brengen. 

Skatetrip voor leden
Twee keer per jaar wordt er in samenwerking met Jongerenwerk 
Meppel een skatetrip georganiseerd naar een binnen- of 
buitenpark. Dit doen wij om jongeren ook kennis te laten maken 
met de verschillende parken in Nederland. 

Skateboard lessen
In samenwerking met Jongerenwerk Meppel en Severe 
Skateboarding Events worden er workshops aangeboden voor 
beginnende skaters. Op deze manier willen wij er voor zorgen dat 
er een groei blijft in de lokale skate scene.
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